
Jegyzőkönyv 
 
Készült: Csanádpalota Város Önkormányzata Képviselő-testületének  2011.  július 14. napján 
megtartott rendkívüli  nyílt üléséről. 
 
Jelen vannak: Kovács Sándor polgármester, Benke Marcell alpolgármester, Jancsik Zoltán, 
Mikulán László, Perneki László, Vetró Józsefné képviselő. 
 
Meghívottak: Gila Mihályné aljegyző, Forgács Sándorné pü. csop. vez., Kincses Ferenc 
C.K.Ö elnök, Szakál Pálné okleveles könyvvizsgáló, Nemes Imre és Imre Edit KÖVITE-
PLUSZ Kft. képviselője, Németh Tibor Ecoeline Kft. ügyvezető igazgatója 
 
 
 
Kovács Sándor polgármester: Tisztelettel köszöntöm, a mai képviselő-testületi ülés 
valamennyi résztvevőjét. 
Külön tisztelettel köszöntöm meghívott vendégeinket. 
 
Megállapítom, hogy a 7 fős képviselő-testületből jelen van 6 fő, az ülés határozatképes, azt 
megnyitom. Bodzás István egészségi állapotára való tekintettel nem tud jelen lenni a testületi 
ülésen.  
 
Javasolom, hogy a nyílt ülés jegyzőkönyv hitelesítőinek Mikulán László és Vetró Józsefné 
képviselőket válasszuk meg. 
 
Kérem, aki a javaslattal egyetért, szavazzon. 
 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül, az alábbi határozatot hozza: 
 
122/2011. (VII. 14.) Kt.h. 
 
Tárgy: Jegyzőkönyv hitelesítők megválasztása 
 

H a t á r o z a t 
 

Csanádpalota Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 2011. július 14-én 
megtartott rendkívüli nyílt és zárt ülése jegyzőkönyv hitelesítőinek Mikulán László és 
Vetró Józsefné képviselőt megválasztotta. 

 
A mai testületi ülésünk napirendi pontjai a következők: 
 
1.) Folyószámla hitelkeret szerződés megújítása 
2.) Szennyvízberuházás II. fordulójának megvalósítása 
3.) Kitüntető címek adományozása – díszpolgári cím „Csanádpalotáért” kitüntető cím 
 
A 3. sz. napirend zárt ülésen kerül megtárgyalásra.  
 
Aki a napirendeket elfogadja, kézfelnyújtással szavazzon. 
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Megállapítom, hogy a képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül, az alábbi határozatot hozza:  
 
123/2011. (VII. 14.) Kt.h. 
 
Tárgy: Napirend elfogadása 
 

H a t á r o z a t 
 

Csanádpalota Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 2011. július 14-i ülés 
napirendjét az alábbiak szerint fogadta el: 
 
1.) Folyószámla hitelkeret szerződés megújítása 
2.) Szennyvízberuházás II. fordulójának megvalósítása 
3.) Kitüntető címek adományozása – díszpolgári cím, „Csanádpalotáért” kitüntető cím 

 
Mikulán László képviselő: Mivel Bodzás István képviselő egészségi állapotára való 
tekintettel nem tud részt venni a testületi ülésen és volt javaslata a kitüntető címek 
adományozására és szeretne jelen lenni ennek a napirendnek a tárgyalásán, azt kérte, hogy 
tolmácsoljam, hogy halasszuk el, hivatkozva az SZMSZ 11. §. (2) bekezdésére.  
 
Kovács Sándor polgármester: Aki az elhangzott javaslattal egyetért, kézfelnyújtással 
szavazzon. 
 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül, az alábbi határozatot hozza:  
 
124/2011. (VII. 14.) Kt.h. 
 
Tárgy: Kitüntető címek adományozása – díszpolgári cím, „Csanádpalotáért” kitüntető cím 
napirend elhalasztása 
 

H a t á r o z a t 
 

Csanádpalota Város Önkormányzata Képviselő-testülete – a Csanádpalota Város 
Önkormányzat Képviselő-testületének a Képviselő-testület szervezeti és működési 
szabályzatáról szóló 8/2011. (IV. 11.) önkormányzati rendelete 11. § (2) bekezdésében 
foglaltak alapján - a 2011. július 14-i ülés 3. számú „Kitüntető címek adományozása – 
díszpolgári cím, „Csanádpalotáért” kitüntető cím” napirendjének tárgyalását elnapolja. 

 
 
1. sz. n a p i r e n d: Folyószámla hitelkeret szerződés megújítása (írásos anyag csatolva) 
 
Kovács Sándor polgármester: A napirendet mindkét bizottság tárgyalta.  
 
Vetró Józsefné képviselő, a Pénzügyi Gazdasági és Területfejlesztési Bizottság elnöke: 
Mivel a Szociális Bizottságnak is tagja vagyok, ezért én ismertetem mindkét bizottság 
javaslatát. Mindkét bizottság elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  
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Kovács Sándor polgármester: Aki egyetért a folyószámla hitelkeret szerződés 
megújításával, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül, az alábbi határozatot hozza:  
 
125/2011. (VII. 14.) Kt.h.  
 
Tárgy:  Működési célú folyószámlahitel-keret szerződés megújítása. 
 
 

H a t á r o z a t 
 

Csanádpalota Város Önkormányzatának Képviselő-testülete engedélyt ad az OTP 
Bank NyRt Szegedi Igazgatóságával folyószámlahitel-keret szerződés egy évre történő 
újra kötésére maximum 50.000 e Ft összegben. 
 
A Képviselő-testület kötelezettséget vállal a hiteltartozás visszafizetésére. 
 
A Képviselő-testület kötelezettséget vállal a felvett hitel járulékos költségeinek a 
költségvetésben történő betervezésére és annak megfizetésére. 
 
Képviselő-testület a hitelszerződés megkötéséből eredő felmerülő valamennyi 
fizetendő kötelezettség megtérítésének biztosítására az önkormányzat tulajdonában 
lévő a földhivatalnál 180 hrsz szám alatt nyilvántartott 2075 négyzetméter területen 
elhelyezkedő ingatlanát, becsült értéken 37.238 eFt, a Szent István utca 42 szám alatti 
373 hrsz szám alatt nyilvántartott 967 négyzetméter területen elhelyezkedő ingatlanát 
becsült értéken 6.371 eFt, valamint az 1283 hrsz szám alatt nyilvántartott 1050 
négyzetméter területen elhelyezkedő Kossuth utca 7/A szám alatti ingatlanát becsült 
értéken 6.070 eFt ajánlja fel fedezetül.  
 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert és a jegyzőt, hogy gondoskodjon a 
folyószámlahitel-keret döntést követően egy évre történő biztosítására a szerződés 
aláírásáról.  

 
 Határozatról értesítést kap: 
  

1.) Kovács Sándor polgármester 
2.) Erdélyi Sándorné dr. jegyző 
3.) Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Csoport 

 
2. sz. n a p i r e n d: Szennyvízberuházás II. fordulójának megvalósítása (írásos anyag 
csatolva)  
 
Kovács Sándor polgármester: A bizottságok tárgyalták a napirendet.  
 
Vetró Józsefné képviselő, a Pénzügyi Gazdasági és Területfejlesztési Bizottság elnöke: A 
Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az előterjesztést és 2 igen, 2 nem arányban nem döntött a 
hitelfelvételről. 
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Szakál Pálné okleveles könyvvizsgáló: A napirend fontosságára való tekintettel, kérem a név 
szerinti szavazást.  
 
Kovács Sándor polgármester: Kezdeményezem a név szerinti szavazást. Aki egyetért a név 
szerinti szavazással, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül, az alábbi határozatot hozza:  
 
126/2011. (VII. 14.) Kt.h.  
 
Tárgy: Név szerinti szavazás elrendelése 

 
H a t á r o z a t 

 
Csanádpalota Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Önkormányzat 
Szervezeti és Működési Szabályzatának 15. § (2) bekezdése alapján a Csanádpalotai 
Víziközmű Társulat által felvételre kerülő hitel visszafizetésére kezesség vállalása 
tárgyában név szerinti szavazást tart. 

 
 
Gila Mihályné aljegyző: A név szerinti szavazáshoz a Képviselő-testület tagjainak nevét 
ABC sorrendben teszem fel. Igen, nem, tartózkodom lehet a válasz. A név szerinti szavazásról 
a jelenléti ív jelen jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
Kovács Sándor polgármester: Megállapítom, hogy 3 igen, 3 nem szavazattal a Csanádpalota 
Víziközmű Társulat által felvételre kerülő hitel visszafizetésére való kezességvállalás 
kérdésében a testület nem döntött.  
 
Azt gondolom, hogy ettől az élet megy tovább. A képviselő-testületnek van egy döntése 238 
millió Ft-ról. A szükséges lépéseket meg kell tenni, a támogatási szerződést 22-én aláírjuk, 
hiszen a képviselő-testületi határozat rendelkezésre áll, meg van a felhatalmazás. A kifizetés 
2012. augusztusában várható, az önerőt akkor kell igazolni. A település 70 %-át nem lehet 
komolytalannak venni. Én örülök a név szerinti szavazásnak. Én a magam részéről a 
felelősséget vállalom. Én azt gondolom, hogy komoly emberek voltak a Művelődési Házban, 
mikor megalakult a Víziközmű Társulat. Egyet viszont kérek, hogy szüntessük meg a társulat 
rombolását. A név szerinti szavazásban benne van az, akik komolyan gondolták ezt a 
beruházást. Amennyiben nem tudjuk tovább vinni, majd lesznek mások, akik tovább viszik. 
Azt gondolom, hogy Csanádpalota életében ez egy nagy lehetőség. Tudomásul veszem 
mindenkinek a szuverén véleményét.  
 
A Képviselő-testület tagjai részéről Kovács Sándor polgármester fenti tájékoztatásával 
kapcsolatos kérdés, hozzászólás nem hangzott el, a Képviselő-testület az elhangzottakat 
hallgatólagosan tudomásul vette. 
 
Mikulán László képviselő: Történtek-e lépések az ÖNHIKI elmaradása miatt? 
 
Kovács Sándor polgármester: A képviselő-testület a múlt ülés alkalmával nem szavazta 
meg a közalkalmazottak étkezési jegyének a zárolását, ami kb. 5 millió Ft megtakarítást 
jelentett volna.  
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Mikulán László képviselő: Akkor még az ÖNHIKI elutasításáról nem tudtunk. Nemcsak erre 
gondoltam, hanem az eltérített bérekre és az intézmények gazdálkodására.  
 
Kovács Sándor polgármester: A könyvelési adatok szerint, az általános iskola kivételével, 
minden intézmény visszafogottan gazdálkodott. Az iskolánál viszont már az év első két 
hónapjában felhasználták az egész éves túlóra keretet. 
 
Mikulán László képviselő: Kérem, hogy a következő pénzügyi tájékoztatóban szerepeljen 
az, hogy mennyi kamatot fizetünk ki a hiteleinkre. 
 
Vetró Józsefné képviselő: Ez jelenleg is szerepel a tájékoztatóban, külön rovatban ki van 
mutatva, kamatok címszó alatt.  
 
Szakál Pálné okleveles könyvvizsgáló: A rendelkezésemre álló adatok szerint a hitelek után 
a kamat negyedévenként kb. 500 E Ft.  
 
Kovács Sándor polgármester: Megállapítom, hogy a napirendek megtárgyalásra kerültek, a 
testületi ülést bezárom. 
 

K.m.f.t.  
 
 

       Erdélyi Sándorné dr. jegyző távollétében: 
 
 
Kovács Sándor       Gila Mihályné  
  polgármester              aljegyző 
 
 
Mikulán László       Vetró Józsefné 
     jkv. hit.                jkv. hit.  
 
 
 
 
 


